
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 3. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 148
Vil ministeren redegøre for den normale procedure, herunder den normale
sagsbehandlingstid, når to sygehuse indgår en konkret samarbejdsaftale om
et udviklingsprojekt i forhold til specialeplanens tildeling af specialer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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